

Dalia Wood,
 Fernand-E. Leblanc,
 Yvette Boucher Rousseau,
 The Honourable Robert R. de Cotret, P.C.,
 Reginald James Balfour,
 Lowell Murray,
 Richard Alphonsus Donahoe,
 Martha Bielish,
 Guy Charbonneau,
 Arthur Tremblay,
 The Honourable C. William Doody,
 Heath Nelson Macquarrie,
 Nathan Nurgitz, and
 Cyril B. Sherwood

respectively, had been summoned to the Senate.

The Honourable the Speaker informed the Senate that there were Senators without, waiting to be introduced.

The Honourable Senator Muir was introduced between the Honourable Senator Flynn, P.C., and the Honourable Senator Macdonald, and having presented Her Majesty's Writ of Summons it was read by the Clerk of the Senate as follows:—

CANADA

ED SCHREYER
 (G.S.)

ELIZABETH THE SECOND, by the Grace of God of the United Kingdom, Canada and Her other Realms and Territories QUEEN, Head of the Commonwealth, Defender of the Faith.

TO

Our Trusty and Well-beloved

ROBERT MUIR,

of Sydney Mines, in the Province of Nova Scotia,

GREETING:

KNOW YOU, that as well for the especial trust and confidence We have manifested in you, as for the purpose of obtaining your advice and assistance in all weighty and arduous affairs which may the State and Defence of Canada concern, We have thought fit to summon you to the Senate of Canada.

AND WE do command you, that all difficulties and excuses whatsoever laying aside, you be and appear for the purposes

Dalia Wood
 Fernand-E. Leblanc
 Yvette Boucher Rousseau
 L'honorable Robert R. de Cotret, C.P.
 Reginald James Balfour
 Lowell Murray
 Richard Alphonsus Donahoe
 Martha Bielish
 Guy Charbonneau
 Arthur Tremblay
 L'honorable C. William Doody
 Heath Nelson Macquarrie
 Nathan Nurgitz et
 Cyril B. Sherwood

respectivement, ont été appelés au Sénat.

L'honorable Président informe le Sénat que des sénateurs sont à la porte, attendant d'être présentés.

L'honorable sénateur Muir est présenté, accompagné par l'honorable sénateur Flynn, C.P. et par l'honorable sénateur Macdonald, et il remet le bref de Sa Majesté l'appelant au Sénat, et le Greffier en donne alors lecture, comme suit:

CANADA

ED SCHREYER
 (G.S.)

ÉLIZABETH DEUX, par la Grâce de Dieu, REINE du Royaume-Uni, du Canada et de ses autres royaumes et territoires, Chef du Commonwealth, Défenseur de la Foi.

À

Notre fidèle et bien-aimé

ROBERT MUIR,

de Sydney Mines, dans la province de la Nouvelle-Écosse,

SALUT:

SACHEZ QUE, en raison de la confiance et de l'espoir particuliers que Nous avons mis en vous, autant que dans le dessein d'obtenir votre avis et votre aide dans toutes les affaires importantes et ardues qui peuvent intéresser l'état et la défense du Canada, Nous avons jugé à propos de vous appeler au Sénat du Canada.

ET Nous vous ordonnons de passer outre à toute difficulté ou excuse et de vous trouver en personne, aux fins susmention-